
Z A P I S N I K 
SA DESETE SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE ŽABLJAK 

ODRŽANE 25.12.2019. GODINE 
 

PRISUTNO 29 odbornika, i to: Vidoje Tomčić, Milorad Zarubica, Marko Božović, Milica 
Anđelić, Petar Baranin, Ognjen Šljivančanin, Boško Vojinović, Mirjana Vuković, Veselin Grbović, 
Nebojša Kaljević, Marija Radulović, Marko Tomčić, Miloš Ćurić, Đurđica Vojinović, Peko Pješivac, 
Spasoje Ostojić, Milutin Žugić, Čedomir Šljivančanin, Milanko Ćetković, Svetlana Španjević, Nikola 
Milićević, Novak Anđelić, Beba Popović, Relja Kasalica, Zdravko Krstajić, Darko Šljivančanin, Sanja 
Dakić, Rajka Vemić i Marinko Purić. 

ODSUTNA 2 odbornika, i to: Gordana Stevović i Savo Ćetković. 
 

 Sjednici Skupštine, pored odbornika, prisustvovali su Vukićević Veselin, predsjednik opštine, 
Vujičić Goran, VD glavnog administratora, Bojović Jelena, sekretar Sekretarijata za finansije i 
ekonomski razvoj, Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za uređenje prostora, zaštitu životne sredine i 
komunalno stambene poslove, Knežević Slađana, sekretar Sekretarijata za upravu i društvene 
djelatnosti, Šarović-Krgović Vanja, direktor Turističke organizacije opštine Žabljak, Bošković Radovan, 
direktor DOO "Komunalno i vodovod" – Žabljak, Grbović Batrić, direktor DOO "Sportski centar 
Žabljak" – Žabljak, Pajović Tomo, direktor NP "Durmitor" Žabljak, Bojoviž Živorad, direktor JU Srednja 
mješovita škola "17 Septembar", Danilović Đorđije, predstavnik Uprave za šume PJ Žabljak i Raonić 
Raško, predstavnik CEDIS-a.  

Rad sjednice pratili su predstavnici sredstava javnog informisanja. 
 Sjednica Skupštine je počela u 1000 sati.  
 Sednicom Skupštine je predsjedavao Tomčić Vidoje, predsjednik Skupštine. 
 Prije početka sjednice, predsjedavajući je konstatovao da, shodno Poslovniku, postoji kvorum 
i da Skupština može da radi i punovažno odlučuje. 
 Prije prelaska na utvrđivanje dnevnog reda predsjednik Skupštine je dao na usvajanje 
Zapisnik sa devete sjednice Skupštine opštine Žabljak održane 30.oktobra 2019.godine, i Skupština 
je usvojila,  sa primjedbom odbornika Anđelić Novaka da se zapisnik ispravi na način da se u tački 
deset doda formiranje odbora vezano za gradnju u NP  "Durmitor ", Zapisnik sa devete sjednice 
Skupštine opštine Žabljak održane 30.oktobra 2019.godine (glasalo 29 odbornika, 29 odbornika je 
bilo "za"). 

U radu Skupštine povodom predloženog dnevnog reda učestvovali su: Šljivančanin Čedomir, 
odbornik, koji je povukao jednu tačku sa predloženog dnevnog reda, i to: jedanestu tačku - Predlog 
Odluke o određivanju naknada za rad odbornika i drugih lica koja bira ili imenuje Skupština opštine 
Žabljak i Tomčić Vidoje, predsjednik skupštine koji je predložio dopunu dnevnog reda i to: Predlog 
rešenja o imenovanju člana Odbora direktora DOO "Sportski centar Žabljak" Žabljak (glasalo 29 
odbornika, 25 odbornika je bilo "za" i 4 odbornika su bila "uzdržana") i Informacija o stanju 
niskonaponske mreže na području opštine Žabljak sa stanjem na dan 31.10.2019.godine (glasalo 29 
odbornika, 29 odbornika je bilo "za").  

Predsjedavajući je predložio dnevni red. 
Skupština je sa 29 glasova "za", utvrdila sledeći 

 
D N E V N I   R E D 

1. Odbornička pitanja 
2. Predlog Odluke o usvajanju Programa rada Skupštine opštine Žabljak za 2020.godinu 
3. Predlog Odluke o Budžetu opštine Žabljak za 2020.godinu 
4. Predlog Odluke o porezu na nepokretnosti u Opštini Žabljak 
5. Predlog Odluke o oslobađanju plaćanja poreza na nepokretnosti za zamljište koje se koristi u 

poljoprivredne svrhe u 2020.godini 
6. Predlog Odluke o boravišnoj taksi 
7. Predlog Programa uređenja prostora za 2020.godinu 



8. Predlog Odluke o usvajanju Strategije razvoja sporta u Žabljaku za period 2019-2021.godine 
9. Predlog Odluke o usvajanju Lokalnog akcionog plana za mlade 2020-2021.godinu 
10. Izvještaj o realizaciji sredstava opredijeljenih NVO za 2018.godinu 
11. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan Turističke 

organizacije opštine Žabljak za 2020.godinu 
12. Informacija o pripremljenosti zimske turističke sezone 2019/2020.godine 
13. Predlog rešenja o davanju saglasnosti na Program rada DOO "Komunalno i vodovod" - 

Žabljak za 2020 godinu 
14. Predlog rešenja o davanju saglasnosti na Program rada sa finansijskim planom DOO "Sportski 

centar Žabljak" - Žabljak za 2020.godinu  
15. Predlog rešenja o davanju saglasnosti na Program rada sa finansijskim planom JU Centar za 

kulturu Žabljak za 2020.godinu  
16. Predlog rešenja o imenovanju člana Odbora direktora DOO "Sportski centar Žabljak" Žabljak 
17. Informacija o radu NP "Durmitor" za 2019.godinu (zaključno sa 31.10.2019.godine) 
18. Informacija o radu JU OŠ "Dušan Obradović" Žabljak za školsku 2018/2019 godinu  
19. Informacija o stanju u oblasti srednjeg obrazovanja za školsku 2018/2019 godinu  
20. Informacija o davanju koncesija i snadbijevanju seoskog stanovništva sa ogrevnim drvetom 

za 2019.godinu od Uprave za šume – PJ Žabljak 
21. Informacija o stanju niskonaponske mreže na području opštine Žabljak sa stanjem na dan 

31.10.2019.godine.  
 
 Skupština je počela sa radom po utvrđenom dnevnom redu. 
 
PRVA TAČKA – ODBORNIČKA PITANJA 

Odbornik Krstajić Zdravko dobio je odgovor na postavljeno pitanje sa devete sjednice 
Skupštine i isti je komentarisao. 

Odbornik Purić Marinko je postavio jedno odborničko pitanje Predsjedniku opštine i to: 
1. Koliko je ponaosob dobila svaka mjesna zajednica sredstava od 01.01.2019.godine do 

20.12.2019.godine? 
 
DRUGA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O USVAJANJU PROGRAMA RADA SKUPŠTINE OPŠTINE ŽABLJAK 
ZA 2020.GODINU 

Uvodne napomene dali su Tomčić Vidoje, predsjednik Skupštine i Baranin Petar, predsjednik 
Odbora za statut i pripise. 

Pitanja nije bilo. 
U pretresu je učestvovao odbornk: Ćetković Milanko.  
Skupština je usvojila, Predlog Odluke o usvajanju Programa rada Skupštine opštine Žabljak 

za 2020.godinu  (glasalo 29 odbornika, 29 odbornika je bilo "za"). 
 

TREĆA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O BUDŽETU OPŠTINE ŽABLJAK ZA 2020.GODINU 
Uvodne napomene dali su Bojović Jelena, sekretar Sekretarijata za finansije i ekonomski 

razvoj i Pješivac Peko, član Odbora za budžet, privredu i razvoj.  
Pitanja nije bilo. 
U pretresu su učestvovali odbornici: Ostojić Spasoje, Purić Marinko, Šljivančanin Darko, 

Zarubica Milorad i Tomčić Vidoje, kao i Vukićević Veselin, predsjednik opštine Žabljak.  
U radu Skupštine replike su koristili: Šljivančanin Darko i Zarubica Milorad. 
Skupština je usvojila Predlog Odluke o  budžetu opštine žabljak za 2020.godinu (glasalo 29 

odbornika, 17 odbornika je bilo "za" i 12 odbornika je bilo "protiv"). 
 
ČETVRTA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O POREZU NA NEPOKRETNOSTI U OPŠTINI ŽABLJAK 

Uvodne napomene dali su Bojović Jelena, sekretar Sekretarijata za finansije i ekonomski 
razvoj i Pješivac Peko, član Odbora za budžet, privredu i razvoj.  



Pitanja nije bilo. 
U pretresu je učestvovao odbornik: Zarubica Milorad, kao i Bojović Jelena, sekretar 

Sekretarijata za finansije i ekonomski razvoj.  
            Skupština je usvojila Predlog Odluke o porezu na nepokretnosti u opštini Žabljak (glasalo 27 
odbornika, 23 odbornika su bila "za", 3 odbornika su bila "protiv" i 1 odbornik je bio "uzdržan"). 
 

PETA TAČKA – PREDLOG ODLUKE O OSLOBAĐANJU PLAĆANJA POREZA NA NEPOKRETNOSTI ZA 
ZAMLJIŠTE KOJE SE KORISTI U POLJOPRIVREDNE SVRHE U 2020.GODINI 

Uvodne napomene dali su Bojović Jelena, sekretar Sekretarijata za finansije i ekonomski 
razvoj i Pješivac Peko, član Odbora za budžet, privredu i razvoj.  

Pitanja nije bilo. 
U pretresu su učestvovali odbornici: Zarubica Milorad i Ćetković Milanko, kao i Vujičić Goran, 

VD glavnog administratora.    
Skupština je usvojila Predlog Odluke o oslobađanju plaćanja poreza na nepokretnosti za 

zamljište koje se koristi u poljoprivredne svrhe u 2020.godini (glasalo 26 odbornika, 26 odbornika 
je bilo "za"). 
 

ŠESTA TAČKA – PREDLOG ODLUKE O BORAVIŠNOJ TAKSI 
Uvodne napomene dali su Bojović Jelena, sekretar Sekretarijata za finansije i ekonomski 

razvoj i Pješivac Peko, član Odbora za budžet, privredu i razvoj.  
Pitanja nije bilo. 
U pretresu su učestvovali odbornici: Krstajić Zdravko, Ćetković Milanko i Purić Marinko. 
Skupština je usvojila Predlog Odluke o boravišnoj taksi (glasalo 29 odbornika, 29 odbornika 

je bilo "za"). 
 

SEDMA TAČKA – PREDLOG PROGRAMA UREĐENJA PROSTORA ZA 2020.GODINU 
Uvodne napomene dali su Zeković Sava, sekretar Sekretarijata za uređenje prostora, zaštitu 

životne sredine i komunalno stambene poslove, Vojinović Boško, predsjednik Odbora za planiranje 
prostora, zaštitu životne sredine i komunalno-stambenu djelatnost i Pješivac Peko, član Odbora za 
budžet, privredu i razvoj. 

Pitanja nije bilo. 
U pretresu je učestvovao odbornik: Ćetković Milanko, kao i Zeković Sava, sekretar 

Sekretarijata za uređenje prostora, zaštitu životne sredine i komunalno stambene poslove. 
Skupština je usvojila Predlog Programa uređenja prostora za 2020.godinu (glasalo 29 

odbornika, 17 odbornika je bilo "za" i 12 odbornika je bilo "protiv"). 
 

OSMA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O  USVAJANJU STRATEGIJE RAZVOJA SPORTA U ŽABLJAKU ZA 
PERIOD 2019-2021.GODINE 

Uvodne napomene dali su Kneževi Slađana, sekretar Sekretarijata za upravu i društvene 
djelatnosti i Ostojić Spasoje, predsjednik Odbora za društvene djelatnosti. 

Pitanja su postavili odbornici: Purić Marinko i Šljivančanin Darko. 
Odgovor na postavljena pitanja dala je Kneževi Slađana, sekretar Sekretarijata za upravu i 

društvene djelatnosti. 
U pretresu su učestvovali odbornici: Vuković Mirjana, Zarubica Milorad i Ćetković Milanko, 

kao i Knežević Slađana sekretar Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti i Vukićević Veselin, 
predsjednik opštine.    

Skupština je usvojila Predlog Odluke o usvajanju strategije razvoja sporta u Žabljaku za 
period 2019-2021.godine (glasalo 28 odbornika, 28 odbornika je bilo "za"). 
 

DEVETA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O USVAJANJU LOKALNOG AKCIONOG PLANA ZA MLADE 2020-
2021.GODINU 

Uvodne napomene dali su Kneževi Slađana, sekretar Sekretarijata za upravu i društvene 
djelatnosti i Ostojić Spasoje, predsjednik Odbora za društvene djelatnosti. 



Pitanja nije bilo. 
U pretresu su učestvovali odbornici: Vuković Mirjana, Krstajić Zdravko i Božović Marko, kao i 

Vukićević Veselin, predsjednik opštine i Knežević Slađana sekretar Sekretarijata za upravu i 
društvene djelatnosti.    

U radu Skupštine replike su koristili: Krstajić Zdravko i Purić Marinko. 
Skupština je usvojila Predlog Odluke o usvajanju Lokalnog akcionog plana za mlade 2020-

2021.godinu (glasalo 25 odbornika, 25 odbornika je bilo "za"). 
 
DESETA TAČKA - IZVJEŠTAJ O REALIZACIJI SREDSTAVA OPREDIJELJENIH NVO ZA 2018.GODINU 

Uvodne napomene dali su Kneževi Slađana, sekretar Sekretarijata za upravu i društvene 
djelatnosti i Pješivac Peko, član Odbora za budžet, privredu i razvoj. 

Pitanja nije bilo. 
U pretresu su učestvovali odbornici: Šljivančanin Ognjen i Ćetković Milanko i Tomčić Vidoje, 

kao i Vukićević Veselin, predsjednik opštine. 
Skupština je usvojila Izvještaj o realizaciji sredstava opredijeljenih NVO za 2018.godinu 

(glasalo 26 odbornika, 26 odbornika je bilo "za"). 
 
JEDANESTA TAČKA - PREDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I 
FINANSIJSKI PLAN TURISTIČKE ORGANIZACIJE OPŠTINE ŽABLJAK ZA 2020.GODINU 

Uvodne napomene dali su Šarović-Krgović Vanja, direktor Turističke organizacije opštine 
Žabljak i Pješivac Peko, član Odbora za budžet, privredu i razvoj. 

Pitanja je postavio odbornik: Purić Marinko. 
Odgovor na postavljeno pitanje dala je Šarović-Krgović Vanja, direktor Turističke organizacije 

opštine Žabljak. 
U pretresu su učestvovali odbornici: Zarubica Milorad, Purić Marinko i Ćetković Milanko, kao 

i  Šarović-Krgović Vanja, direktor Turističke organizacije opštine Žabljak. 
Skupština je usvojila Predlog Odluke  o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski 

plan Turističke organizacije opštine Žabljak za 2020.godinu (glasalo 27 odbornika, 23 odbornika je 
bilo "za" i 4 odbornika su bila "uzdržana"). 
 
DVANESTA TAČKA - INFORMACIJA O PRIPREMLJENOSTI ZIMSKE TURISTIČKE SEZONE 
2019/2020.GODINE 

Uvodne napomene dala je Šarović-Krgović Vanja, direktor Turističke organizacije opštine 
Žabljak. 

Pitanja nije bilo. 
U pretresu nije učestvovao niko od odbornka. 
Skupština se upoznala sa Informacijom o pripremljenosti zimske turističke sezone 

2019/2020.godine,  i o istoj se Skupština ne izjašnjava. 
 
TRINESTA TAČKA - PREDLOG REŠENJA O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA DOO 
"KOMUNALNO I VODOVOD" - ŽABLJAK ZA 2020 GODINU 

Uvodne napomene dali su Bošković Radovan, derektor DOO "Komunalno i vodovod" Žabljak i 

Vojinović Boško, predsjednik Odbora za planiranje prostora, zaštitu životne sredine i komunalno-
stambenu djelatnost i Pješivac Peko, član Odbora za budžet, privredu i razvoj. 

Pitanja su postavili odbornici: Krstajić Zdravko, Purić Marinko, Grbović Veselin, Božović 
Marko, Zarubica Milorad i Baranin Petar. 

Odgovor na postavljena pitanja dao je Bošković Radova, derektor DOO "Komunalno i 
vodovod" Žabljak. 

 U pretresu su učestvovali odbornici: Purić Marinko i Šljivančanin Ognjen, kao i Vukićević 
veselin, predsjednik opštine i Bošković Radovan, derektor DOO "Komunalno i vodovod" Žabljak. 



Skupština je usvojila Predlog rešenja o davanju saglasnosti na Program rada DOO 
"Komunalno i vodovod" - Žabljak za 2020 godinu (glasalo 26 odbornika, 16 odbornika je bilo "za" i 
10 odbornika je bilo "uzdržano"). 

 
ČETRNESTA TAČKA - PREDLOG REŠENJA O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA SA 
FINANSIJSKIM PLANOM DOO "SPORTSKI CENTAR ŽABLJAK" - ŽABLJAK ZA 2020.GODINU  

Uvodne napomene dali su Grbović Batrić, direktor DOO "Sportski centar Žabljak" - Žabljak i 
Ostojić Spasoje, predsjednik Odbora za društvene djelatnosti. 

Pitanje je postavio odbornik: Purić Marinko. 
Odgovor na postavljeno pitanje dao je Grbović Batrić, direktor DOO "Sportski centar Žabljak" 

– Žabljak. 
U pretresu nije učestvovao niko od odbornka. 
Skupština je usvojila Predlog rešenja o davanju saglasnosti na Program rada sa finansijskim 

planom DOO "Sportski centar Žabljak" - Žabljak za 2020 godinu (glasalo 26 odbornika, 26 
odbornika je bilo "za"). 
 
PRENESTA TAČKA - PREDLOG REŠENJA O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA SA 
FINANSIJSKIM PLANOM JU CENTAR ZA KULTURU ŽABLJAK ZA 2020.GODINU  

Uvodne napomene dao je Ostojić Spasoje, predsjednik Odbora za društvene djelatnosti. 
Pitanje je postavio odbornik: Ćetković Milanko. 
U pretresu je učestvovao odbornik: Purić Marinko. 
Skupština je usvojila Predlog rešenja o davanju saglasnosti na Program rada sa finansijskim 

planom JU Centar za kulturu Žabljak za 2020 godinu (glasalo 25 odbornika, 25 odbornika je bilo 
"za"). 

 
ŠESNESTA TAČKA - PREDLOG REŠENJA O IMENOVANJU ČLANA ODBORA DIREKTORA DOO 
"SPORTSKI CENTAR ŽABLJAK" ŽABLJAK 

Uvodne napomena dala je Radulović Marija, član Odbora za izbor i imenovanja. 
Pitanja nije bilo. 
U pretresu nije učestvovao niko od odbornka. 
Skupština je usvojila Predlog rešenja o imenovanju Andesilić Marije na dužnost člana 

Odbora direktora društva sa ograničenom odgovornošću "Sportski centar Žabljak" Žabljak (glasala 
24 odbornika, 16 odbornika je bilo "za", 4 odbornika su bila "protiv" i 4 odbornika su bila 
"uzdržana"). 

 
SEDAMNESTA TAČKA - INFORMACIJA O RADU NP "DURMITOR" ZA 2019.GODINU (ZAKLJUČNO SA 
31.10.2019.GODINE) 

Uvodne napomene dao je Pajović Tomo, direktor NP "Durmitor" Žabljak. 
Pitanja su postavili odbornici: Krstajić Zdravko, Baranin Petar, Šljivančanin Darko, Pješivac 

Peko i Tomčić Vidoje. 
Odgovor na postavljena pitanja dao je Pajović Tomo, direktor NP "Durmitor" Žabljak. 
U pretresu je učestvovao odbornik: Ćetković Milanko. 
Skupština se upoznala sa Informacijom o radu Nacionalnog parka "Durmitor" za 

2019.godinu, i o istoj se Skupština ne izjašnjava. 
 

OSAMNESTA TAČKA - INFORMACIJA O RADU JU OŠ "DUŠAN OBRADOVIĆ" ŽABLJAK ZA ŠKOLSKU 
2018/2019 GODINU  

Predsjednik Skupštine upoznao Skupštinu da je direktor JU OŠ "Dušan Obradović" Žabljak 
opravdano odsutan, a na sva eventala pitanja odgovor nam može dati direktor JU Srednja mješovita 
škola "17 Septembar". 

 



DEVETNESTA TAČKA - INFORMACIJA O STANJU U OBLASTI SREDNJEG OBRAZOVANJA ZA ŠKOLSKU 
2018/2019 GODINU  

Uvodne napomene dao je Bojović Živorad, direktor JU Srednja mješovita škola "17 
Septembar". 

Pitanja nije bilo. 
U pretresu su učestvovali odbornici: Zarubica Milorad, Ostojić Spasoje, Šljivančanin Ognjen, 

Ćetković Milanko i Tomčić Vidoje, kao i Vukićević Veselin, predsjednik opštine i Bojović Živorad, 
direktor JU Srednja mješovita škola "17 Septembar". 

Skupština se upoznala sa Informacijom o stanju u oblasti srednjeg obrazovanja za školsku 
2018/2019 godinu, i o istoj se Skupština ne izjašnjava. 

 
DVADESTA TAČKA - INFORMACIJA O DAVANJU KONCESIJA I SNADBIJEVANJU SEOSKOG 
STANOVNIŠTVA SA OGREVNIM DRVETOM ZA 2019.GODINU OD UPRAVE ZA ŠUME – PJ ŽABLJAK 

Pitanja su postavili odbornici: Krstajić Zdravko, Šljivančanin Čedomir, Zarubica Milorad, 
Anđelić Novak i Božović Marko. 

Odgovor na postavljena pitanja dao je Danilović Đorđije, predstavnik Uprave za šume PJ Žabljak. 
U pretresu su učestvovali odbornici: Zarubica Milorad, Šljivančanin Ognjen i Anđelić Novak, kao i 

Danilović Đorđije, predstavnik Uprave za šume PJ Žabljak. 

Skupština se upoznala sa Informacijom o davanju koncesija i snadbijevanju seoskog 
stanovništva sa ogrevnim drvetom za 2019.godinu od Uprave za šume – PJ Žabljak, i o istoj se 
Skupština ne izjašnjava. 

 
DVADESETPRVA TAČKA - INFORMACIJA O STANJU NISKONAPONSKE MREŽE NA PODRUČJU 
OPŠTINE ŽABLJAK SA STANJEM NA DAN 31.10.2019.GODINE.  

Uvodne napomene dao je Raonić Raško, predstavnik CEDIS-a. 
Pitanja su postavili odbornici: Zarubica Milorad, Vuković Mirjana, Tomčić Vidoje i Božović 

Marko. 
Odgovor na postavljena pitanja dali su Raonić Raško, predstavnik CEDIS-a i Vukićević Veselin, 

predsjednik opštine. 
Skupština se upoznala sa Informacijom o stanju niskonaponske mreže na području opštine 

Žabljak sa stanjem na dan 31.10.2019.godine, i o istoj se Skupština ne izjašnjava. 
 

 
 

* * * * * * * * * * 
Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, Predsjednik Skupštine je zaključio desetu 

sjednicu Skupštine opštine Žabljak, dana 25.decembra 2019.godine  u 16 sati i 30 minuta.  
 
 Sjednica Skupštine je tonski snimljena. 
  
Broj: 016/20-01-140 
Žabljak, 14.05.2020.godine 
 

SKUPŠTINA OPŠTINE ŽABLJAK 
 

SEKRETAR SKUPŠTINE,                                                                                   PREDSJEDNIK SKUPŠTINE, 
         Leković Mile                                                                                                         Tomčić Vidoje 
 
 

 

 


